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Møteprotokoll  
Malvik kirkelige fellesråd 
 

Møtedato: 20.06.2024 kl. 16:30 
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Arkivsak: 19/00877 
  
Til stede:  Olav Jørgen Berg, Knut Arne Mørreaunet, Ester Helen Østhus, 

Randi Dagmar Albertsen, Trond Erlend Rotabakk, Arne Christian 
Rokseth 
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Hommelvik  21.06.2024 
 
Knut Arne Mørreaunet 
Leder 

Olav Jørgen Berg 
Sekretær 
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Godkjenning av innkalling og saksliste Godkjent 

Godkjenning av protokoll Godkjent 

Saker til behandling 

7/24 Budsjettkontroll til mai 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 20.06.2024 7/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
  
Vedlagt følger budsjettkontroll til mai 2024. 

  

Rapporten er kjørt ut den 12. juni. Det medfører at det opprinnelige budsjettet har med kostnader for 6 

mnd. Regnskapet er utgiftsført med det meste for samme periode, men noe har ikke kommet inn enda.  

Trosopplæringen ligger litt over på lønnskostnader, men vi mangler nok fortsatt noen refusjoner fra 

Nav som vil kompensere noe av dette. Vi har heller ikke fått årets tilskudd for lønn til kateket enda. 

  

Totalt ser det ut til at vi ligger greit an i forhold til driftskostnader. På investeringer, så er kostnaden i 

budsjettet kommet inn i forhold til andel av året, mens selve investeringen ikke er foretatt enda. 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Budsjettkontroll til mai 2024 viser at de fleste tjenester ligger med lavere kostnader enn budsjett.  

Totalt sett ligger vi greit i rute så langt i år. 

  

Budsjettkontrollen tas til etterretning. 
 
 

Vedtak  

Budsjettkontroll til mai 2024 viser at de fleste tjenester ligger med lavere kostnader enn budsjett.  

Totalt sett ligger vi greit i rute så langt i år. 

  

Budsjettkontrollen tas til etterretning. 
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8/24 Gulv Mostadmark kapell 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 20.06.2024 8/24 

 
 
 
 
Saksorientering 

I Mostadmark kapell er det lagt en type kork-belegg på gulvet i lokalet.  
Det har tidligere vært noen løse fliser der som har blitt festet.  
Nå er det igjen kommet signaler om at gulvet knirker og at det bør gjøres noe med det. 
Ved et enkelt overblikk, så ble det ikke oppdaget noen løse fliser. 
Det kan være at gulvet har sluppet litt fra bjelkelaget på noen plasser og at det frembringer 
noen lyder. 
Det er neppe noe alvorlig problem med konstruksjonen, men det kan være verdt å undersøke 
problemet nærmere. Det er ikke satt av noe midler til vedlikehold i år. 

 
 
Forslag til vedtak 
 

Det foretas en befaring av gulvet i Mostadmark kapell for å prøve å finne ut hva som 
frembringer disse lydene.  
Eventuelle tiltak må forsøkes innarbeidet i budsjettet for neste år. 

  
 
 

Vedtak  

Det foretas en befaring av gulvet i Mostadmark kapell for å prøve å finne ut hva som 
frembringer disse lydene.  
Eventuelle tiltak må forsøkes innarbeidet i budsjettet for neste år. 
  

 

 

 

 

9/24 - 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl. § 13 1. ledd, jf. fvl. § 13 1. ledd nr. 1 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 20.06.2024 9/24 

 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
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10/24 - 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl. § 13 1. ledd, jf. fvl. § 13 1. ledd nr. 1 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 20.06.2024 10/24 

 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
 
 
Orienteringssaker 

11/24 Orienteringssaker 200624 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Malvik kirkelige fellesråd 20.06.2024 11/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
  
Soknepresten i Malvik slutter 

Soknepresten i Malvik, Ingrid Bolstad Kunzendorf har sagt opp sin stilling da hun har blitt ansatt 
som pilegrimsprest i Nidaros. Hun slutter hos oss i juni og det skal være en 
avslutningsgudstjeneste i Malvik kirke og Malvik kirkestue den 25. august.  
Stillingen er lyst ut og det er søknadsfrist i slutten av juli. 

  
Malvik kommune klipper ikke lenger gresset i Mostadmark. 

Malvik kommune har tidligere klippet gress ved Mostadmark kapell og ved Mariakirken. 
Det har vært veldig greit for oss, siden det ligger litt langt unna de andre kirkegårdene. 
Det må allikevel utføres noe klipping der slik at det kan brukes. 
Malvik kirkelige fellesråd har derfor inngått en avtale med en lokal ungdom som kan klippe på 
disse stedene på timebasis. 

  
Lærekandidat på jobb ved kirkegårdene. Bygg og anleggsfag. 
  

Malvik kirkelige fellesråd har for første gang inngått en avtale med Trøndelag fylkeskommune 
om å ta inn en lærekandidat. Han skal inn på noen områder innenfor byggfag. 
Han startet opp i fjor sommer og skal være her i totalt 2 år. 
Han går hovedsakelig sammen med kirkegårdsarbeider i Malvik og det ser ut som det går veldig 
bra. 

  
Sommervikarer ved kirkegårdene. 

Som tidligere år, så har vi også i år tatt inn noen sommervikarer på våre kirkegårder. 
2 av disse har vært her i flere år, så de er godt innarbeidet. 
Vi har en som er her for første gang i år, og så har vi også 2 stykker inn gjennom Nav. 
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Alle er lønnet av oss som sommervikarer på timesbasis. 
Arbeidsoppgavene består mye av plenklipping og maling, men det kan også være annet 
vedlikehold og diverse renhold. Så er det også hjelp i forbindelse med gravearbeid. 
  

Kontorforhold: 
De nye kontorlokalene som vi skal flytte inn i til neste år, er under oppføring på Hommelvik 
sjøside nå.  
Det er beregnet ferdig mot sommeren 2025. Det vil bli en stor forbedring på vår arbeidsdag. 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringene tas til etterretning. 
 
 

Vedtak  

Orienteringene tas til etterretning. 
 

 

 
Eventuelt 

Det kom inn en sak til eventuelt: 
 

Lena Fischer ønsker at det skal kjøpes inn nytt piano i Malvik kirke. 
Pianoet er dårlig og mister fort stemmingen. 
Det kan kanskje finnes et brukt orgel i god stand som kan kjøpes inn. 
  

Vedtak: 
Fellesrådet sender saken over til menighetsrådet for å sjekke om det finnes noe penger i et 
fond som kan brukes til et eventuelt piano i Malvik kirke. 

 


